
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 10/11/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 

  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

ΘΕΜΑ: «Φράγμα Αγιονερίου Ελασσόνας» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Το φράγμα του Αγιονερίου Ελασσόνας άρχισε να κατασκευάζεται τη δεκαετία του 2000 

για να μειώσει το κόστος παραγωγής των καλλιεργειών στις περιοχές Τσαριτσάνης – 

Γαλανόβρυσης και γενικότερα, στον κάμπο Ελασσόνας. Υποτίθεται ότι θα προστάτευε 

τα υπόγεια ύδατα της περιοχής από τις μεγάλες σε βάθος γεωτρήσεις, που 

πραγματοποιούν οι γεωργοί για να καλύψουν τις ανάγκες άρδευσης των χωραφιών 

τους. Οι εργασίες, όμως, διακόπηκαν, το 2006, με πολιτικές, διοικητικές και 

υπηρεσιακές ευθύνες. Σημειωτέο ότι, ξοδεύτηκαν σημαντικά ποσά (10 εκατ. ευρώ) για 

το άνω έργο, που τώρα βρίσκεται εγκαταλελειμμένο, θυμίζοντας στους κατοίκους της 

περιοχής το επίπεδο σοβαρότητας των πολιτικών αποφάσεων στη χώρα μας και τον 

τρόπο υλοποίησης αυτών. Το φράγμα του Αγιονερίου είναι σημαντικό για την άρδευση 

της περιοχής και την ανάπτυξη της γεωργίας. Επίσης, μπορεί να δώσει λύσεις και στην 

ύδρευση των οικισμών της επαρχίας Ελασσόνας. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Προτίθεσθε να δώσετε μια οριστική λύση στο πρόβλημα της ολοκλήρωσης του 

φράγματος του Αγιονερίου Ελασσόνας, που ήδη χρονίζει, ώστε να μπορούν οι αγρότες 

της περιοχής να αρδεύουν αποτελεσματικά τα χωράφια τους; 

2. Προτίθεσθε, εάν το ανωτέρω έργο δεν μπορεί να ολοκληρωθεί, να ενημερώσετε 

σχετικά τον τοπικό πληθυσμό και να προχωρήσετε στην αποκατάσταση του τοπίου; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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